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Jegyzőkönyv 
 

 
Készült Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. június 29-én tartott 

üléséről 
 
Jelen vannak:  
 
Janovics István polgármester 
László Ferenc jegyző 
 
 
Gál Istvánné, Pató Bálint, Takácsné Pogrányi Irén, Kószás Vendel Attila képviselők 
Farkas Péter képviselő jelezte későbbi érkezését. 
Sulyok Krisztián pü. gondnok 
 
Rossz Jánosné jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívottként: 
 
Dörömbözy Margit iskolaigazgató 
Viziné Tóth Erika óvodavezető 
Budaváry János Horgászegyesület elnöke 
 
Köszöntöm a megjelenteket, és megállapítom, hogy a képviselő-testületi ülés határozatképes. 
Mindenki megkapta az előterjesztéseket. Kérem, hogy aki az egyebek napirendi pontban 
szeretne hozzászólni, jelezze. 
 
Kószás Vendel Attila: Sportegyesülettel és a buszmegállóval kapcsolatban szeretnék 
hozzászólni. Javasolom, hogy a 2-3. napirendi pont a 7-8. napirendi pontban szerepeljen. 
 
Pató Bálint: Árvízikapu, pozsonyi csata megemlékezés. 
 
Neszmély Község Önkormányzatának képviselő-testülete 5 igen szavazattal, a következő 
napirendet fogadja el. 
 

27/2011. (IV. 27.) önkormányzati határozat 
 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű              
határozatok végrehajtásáról 

 
2. Launai Miklós Általános Iskola, alapfokú Művészetoktatási Intézmény és 

Szakiskolában a 2011/2012-es tanévben indítható osztályok számának 
meghatározása, a túlórakeret elfogadása 

 
3. A Cseperedő Napköziotthonos Óvodában indítható csoportok számának 

meghatározása 
 
4. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 25/2011. (V. 25.) sz. 

határozatának pontosítása 
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5. Tájékoztató a parlagfű mentesítés érdekében megtett intézkedésekről  

 
6. Tájékoztató, az Önkormányzat  intézményeinél lezajlott „a leltározás, selejtezés 

gyakorlata a szabályozottsága „ című belső ellenőrzési vizsgálatról 
 

7. Neszmély Község Önkormányzat rendelete a rendeletek előkészítésében való 
társadalmi részvétel szabályairól 

 
8. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének rendelete a mezei 

őrszolgálatról 
 

9. Egyebek. 
 

 
 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű        
határozatok végrehajtásáról 

 
Janovics István: Lejárt határidejű határozat nem volt.  
Június1-től a jegyző megkezdte munkáját.  
Hídverő Napok rendezése ügyében hetente összeültünk. 
Fontos információ van a  gumitemetővel kapcsolatban a demokrata című újság felkarolta ezt a 
kérdést úgy tűnik van hírértéke, várjuk a fejleményeket.  
Változások történtek a Hilltop Zrt.  vezetésében, és sor került egy bemutatkozó találkozásra is 
velük. Közmunka program keretében 16 főnek nyílthat lehetősége munkába állni. A 
programra csődhelyzetben lévő önkormányzatok is pályázhatnak, bérpótló juttatásban 
részesülőknek. Utolsó információ szerint a pályázat egyenlőre felfüggesztésre került. 
 
A Képviselő-testület 4 igen és 1 tartózkodással a beszámolót elfogadja 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
28/2011. (VI. 29.) számú határozata 

 Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról  

 
 

2. Launai Miklós Általános Iskola, alapfokú Művészetoktatási Intézmény és 
Szakiskolában a 2011/2012-es tanévben indítható osztályok számának 
meghatározása, a túlórakeret elfogadása 

 
Janovics István: Az írásos előterjesztést mindenki megkapta, felkérem az iskola igazgatóját, 
ha van hozzáfűzni valója, tegye meg. 
 
Dörömbözy Margit: Ezen a héten hétfőtől-szerdáig tartott a középiskolások beiratkozása.  
Ez alapján a szakiskolába 17 a felzárkóztató I-be 5 fő, a felzárkóztató II-be 10 fő jelentkezett. 
 
Sulyok Krisztián: A művészeti képzés nem alapfeladat, igaz nincs konkrét megjelölés majd 
kiderül a jelentkezők alapján, hogy a képzése egyáltalán  indítható-e. 
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Polémia alakult ki a 17.5 óra túlóra kerettel kapcsolatban, hogy kiváltható-e főállású 
dolgozóval. Ez a megoldás nem jó, mert legalább 5 szakos pedagógusra volna ehhez szükség 
Neszmély Község Önkormányzatának képviselő-testülete 5 igen szavazattal, a következő 
határozatot hozza: 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
29/2011. (VI. 29.) számú határozata 

Launai Miklós Általános Iskola, alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Szakiskolában a 
2011/2012-es tanévben indítható osztályok számának meghatározása, a túlórakeret elfogadása 
 
Neszmély Község Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Launai Miklós 
Általános Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Szakiskola 2011/2012-es tanévben az 
előterjesztésben meghatározott feltételek biztosításával a leírt osztályokat indítsa. A 
felzárkóztató tanterv szerint működő osztályok számát a pótbeiratkozások után a 2011. 
szeptemberi ülésén hagyja jóvá. 
 

Határidő: 2011. június 29. 
Felelős: Janovics István polgármester 

  Dörömbözy Margit iskolaigazgató 
 
 

3. A Cseperedő Napköziotthonos Óvodában indítható csoportok számának 
meghatározása 

 
 
Janovics István: Az írásos előterjesztést a képviselők megkapták. 
 
Sulyok Krisztián: Módosult-e a két csoport? 
 
Viziné Tóth Erika: Nem. Két csoportban folyik az oktató-nevelő munka, délután az altatás 
egy csoportban folyik. 

 
Neszmély Község Önkormányzatának képviselő-testülete 5 igen szavazattal, a következő 
határozatot hozza: 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
30/2011. ( VI. 29.) számú határozata 

A Cseperedő Napköziotthonos Óvodában indítható csoportok számának meghatározása 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011/2012-es nevelési-oktatási 
évben az óvoda csoportlétszámát az előző évben jóváhagyottak szerint, kettő csoportban 
határozza meg. 
 

Felelős: Janovics István polgármester 
Viziné Tóth Erika óvodavezető 
Határidő: 2011. augusztus 20. 

 
 

4. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 25/2011. (V. 25.) sz. 
határozatának pontosítása 
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Janovics István: A Komárom-Esztergom megyei Kormányhivatal törvényességi észrevétele 
alapján a 25//2011. (V. 25.) számú határozat pontosítása ügyében. A kinevezés 
dokumentumait a leírtak figyelembevételével kell kiegészíteni. Felkérem László Ferenc 
jegyzőt, hogy az esküjét a képviselő-testület előtt tegye le. 
 
László Ferenc jegyző esküje után a Képviselő-testület az alábbi határozati javaslatot 5 igen 
szavazattal elfogadja. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
31/2011. (VI. 29.) számú határozata 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 25/2011. (V. 25.) sz. 
határozatának pontosítása 

 
Neszmély Község Képviselőtestülete a 25/2011 (V. 25.) sz. határozatát az alábbiak szerint 
módosítja: 
Neszmély Község Képviselőtestülete 2011 06. 01. hatállyal kinevezi László Ferencet 
határozatlan idejű közszolgálati jogviszonyba, 3 hónap próbaidő kikötésével (2011 06. 01 – 
2011 09. 01. között) Neszmély Községi Önkormányzat Polgármesteri Hivatala 2544 
Neszmély Fő utca 129. munkavégzési hellyel, jegyző munkakörbe.  
Feladatköre: jegyző. 
Munkaideje: heti 40 óra. 
Közszolgálati jogviszonyának kezdete: 1979 10.01.  
Közszolgálati jogviszonyának időtartama: 31 év 8 hónap 0 nap. 
A fentiek alapján számított besorolása: I. besorolási osztály, Vezető főtanácsos elnevezésű 
besorolási fokozat,15 számú fizetési fokozat. 
Következő magasabb fizetési fokozatba lépés várható ideje: 2012 10.01.  
Jelenlegi besorolása: 0 besorolási osztály, Jegyző, Körjegyző elnevezésű besorolási fokozat 
00 számú fizetési fokozat. 
Havi illetménye: 
Alapilletménye: (Ktv.45. § (2) bekezdés a) pont): 241562 Ft 
Vezetői illetménypótléka: (Ktv. 45. § (4) bekezdés a) pont): 24156 Ft 
Mindösszesen: 265700 Ft. 
Megbízása kinevezésétől, jegyző beosztással a polgármesteri hivatal szervezeti egység 
vezetése. 
Munkáltatói jogkör gyakorlója Neszmély Község Képviselő Testülete. 
 

Felelős: Janovics István 
Polgármester 

Határidő: azonnal 
 

 
 

5. Tájékoztató a parlagfű mentesítés érdekében megtett intézkedésekről 
 

Janovics István: Az előterjesztést mindenki megkapta. Tatai Városgazdálkodási Kft. 2 fő 
embert foglalkoztat, a munkaeszközöket ők állják.  
 
Sulyok Krisztián: Mikortól? 
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Janovics István: Június 20-tól, bérpótló emberekről van szó. Közterületeket is ők kaszálják, 
sok a parlagfű. 
  
Takácsné Pogrányi Irén: Példát akar mutatni az Önkormányzat, mennyit tettünk ezért? 
 
Sulyok Krisztián: Traktort ezért vettük. 
 
Janovics István: Folyamatosan keressük hozzá a megfelelő gépeket, fűkaszát és pótkocsit,de 
egyenlőre  árban és minőségben megfelelőt nem találtunk.  
 
A Képviselő-testület az alábbi határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
32/2011. ( VI. 29.) számú határozata 

 
Neszmély Község Képviselő-testülete az előterjesztésében foglaltakat tudomásul veszi, a 

felhívásban leírtakkal egyetért 
 

6. Tájékoztató, az Önkormányzat  intézményeinél lezajlott „a leltározás, selejtezés 
gyakorlata a szabályozottsága „ című belső ellenőrzési vizsgálatról 

 
Janovics István: Az előterjesztést a képviselők megkapták, csatolva lett az ellenőrzési 
jelentés is. 
 
László Ferenc: Az előterjesztés tartalmazza az intézkedési tervet, az érintett szabályzatok 
2011. november végéig történő felülvizsgálatát jelenti. Erre azért van szükség, mert a belső 
ellenőr által kifogásolt kérdések a szabályozatlanságra vezethetők vissza. 
 
A Képviselő-testület az alábbi határozati javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
33/2011. ( VI. 29.) számú határozata 

Tájékoztató, az Önkormányzat  intézményeinél lezajlott „a leltározás, selejtezés 
gyakorlata a szabályozottsága „ című belső ellenőrzési vizsgálatról 

 
Neszmély Község Képviselő-testülete az előterjesztésben megfogalmazottakat tudomásul 
veszi. 

 
7. Neszmély Község Önkormányzat rendelete a rendeletek előkészítésében való 

társadalmi részvétel szabályairól 
 

Janovics István: Az előterjesztést a képviselők megkapták. 
 
Farkas Péter képviselő megérkezett. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Ez egyben az SZMSZ módosítását is jelenti-e? 
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László Ferenc: Valóban az SZMSZ módosítása is várható, polgármester úrral előzetesen 
egyeztettünk, hogy a szabályzatot a soron következő ülés valamelyikén több pontban  
módosítani szükséges. Ez a rendelet azokra a társadalmi viszonyokra nem vonatkozik, amely 
kérdésekben népszavazást nem lehet kiírni.  
A vitában felmerült a honlap illetve az ott megjelent információk is, melynek megoldását a 
polgármester úr és a jegyző vállalta fel. 
 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 fő igen szavazattal megalkotja a 
következő rendeletet 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
7/2011. (VI. 29.) sz. Önkormányzati rendelete 

Neszmély Község Önkormányzati rendeleteinek előkészítésében való társadalmi részvétel 
szabályairól. 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 

 
8. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének rendelete a mezei 

őrszolgálatról 
 
Janovics István: Az előterjesztést a képviselők kézhez kapták. 
 
László Ferenc: A rendelet 1. pontjának 2. mondata változik oly módon, hogy: feladatát 
a vonatkozó jogszabályok szerint látja el.  
 
Sulyok Krisztián: A rendelet megalkotására azért is szükség van, mert a földterület 
tulajdonosainak kellene az állami támogatás feletti részt kifizetni. Tehát vagy rendeletet 
alkotunk, vagy mezőőrt nem alkalmazzuk. Kérdezi, hogy a rendelet ez évben hatályba 
lehet-e léptetni. 
 
Kószás Vendel: A mezőőri feladat sokban hasonlít a polgárőrihez össze lehetne-e vonni 
a funkciókat.  
 
László Ferenc: A rendelet hatályba léptetésével kapcsolatban az ez évi elfogadás 
javasolja azzal, hogy a pénzügyi kötelezése 2012. január1-től lépjen hatályba. Komoly 
nehézséget okozna minden érintett számára a korábbi döntés. A polgárőrséggel a 
feladatok összemosódása nem szerencsés, a mezőőr feladat ellátása teljesen más 
szabályozás alá esik, mint az önkéntes polgárőrség tevékenység.  
További vita során a testület tagjai kérik, hogy készüljön pontos számítás a járadék 
befizetésére, illetve annak várható bevételére. 
 
 Ez alapján a képviselő testülete 5 igen és 1 tartózkodás mellett a következő határozatot 
hozta. 
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Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
34/2011. ( VI. 29.) számú határozata 

 
A képviselő-testület kifejezi szándékát  a rendelet megalkotására  azzal , hogy következő 

ülésre kerüljön kidolgozásra a járulék beszedésének előzetes kalkulációja 
 

Felelős: Janovics István polgármester 
László Ferenc jegyző 

Határidő: soron következő ülés 
 
 

9. Egyebek. 
 

1. Janovics István. Tájékoztatója az adósságrendezés állásáról, illetve az új vagyon felosztási 
javaslatról.  
Felkéri Sulyok Krisztiánt értékelje a helyzetet.  
 
Sulyok Krisztián: Ismeretes hogy az Ítélőtábla végzése új vagyonfelosztási javaslat 
készítését írta elő. Ez a tervezet elkészült, és várhatóan ez minden szempontból megfelel a 
vonatkozó jogszabályoknak. Itt két hitelezőről kell intézkedni, azt tervezi, hogy előzetesen 
külön nyilatkozatot kér az érintettekről. A megoldás kulcsa gyógyszertári rész újra felosztása. 
Természetesen izgalmas kérdés hogy a tervezetet, a érintettek elfogadják-e. A vita során több 
kérdés is felmerült az elmúl 3 év eljárásaival kapcsolatban.  
 
Janovics István: Abban reménykedünk, hogy a nyári ítélkezési szünetet követően a bíróság 
elfogadja a javaslatot. 

 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

35/2011. (VI. 29.) számú határozata 
A Képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul veszi. 

 
2. Buszmegálló átfestése 

 
Kószás Vendel Attila: Milyen festékkel fessék át?  
 
Takácsné Pogrányi Irén: Kérjünk javaslatot Cs. Kiss Ernőtől azzal, hogy a székelykaput és a 
kopjafát is le kellene festeni. 
A javaslattal a képviselő-testülete egyetért. 
 

3. Sportegyesület helyzete 
 

Kószás Vendel Attila: tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy az APEH-al folytatott 
egyeztetéssel nem vezettek eredményre az egyesület 200 E. Ft nagyságú adóságot halmozott 
fel, amely elengedése nem várható, azért javasolja hogy mérjék fel új egyesület alakuljon. 
A képviselő-testület a tájékoztatóval egyetért, javasolja az egyesület iránti igényt, és ennek 
függvényében lehet továbblépni. Javasolja, hogy a civil szervezetek következő ülésére 
kapjanak meghívót, és ekkor meghallgatható Orosz Dávid is, aki a polgárőrségről szeretne 
tájékoztatást adni. 
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4. Az árvízi kapuk elkészítése megakadt. 
 
Pató Bálint: A félre tett összeg az előzetes kalkuláció szerint 3 kapura nemcsak 2 kapura 
elegendő.  
Javaslat hogy új árajánlatot kellene kérni és felmérni újból a meglévő anyagot. 
 
5. Megemlékezés a pozsonyi csatáról 

 
Pató Bálint: 907-ben volt a pozsonyi csata, amely az ország legjelentősebb méltatlanul 
elfeledett ütközete a magyar államiság a megalakulásának egyik döntő momentuma. 
 
6. Rendőrőrs alakítása 
 
Janovics István: Friedrich kapitány úr tájékoztatása szerint a körzetben a rendőrőrsöt 
terveznek működtetni, Dunaalmás, Neszmély, Dunaszentmiklós, Szomód térségében. 
Biztosítva ezzel a állandó rendőri jelenlétet a érintett településeken. Az őrs központja 
Dunaalmáson lenne, várhatóan július közepétől kezdené működését és kérte hogy 
informatikai eszközzel támogassuk őket. A közbiztonság javulása várható az intézkedéstől. 
 
7. Vízellátás szünetelése  
 
Janovics István: Június 28-án áram kimaradás miatt mint egy két óráig nem volt víz .Az 
információk szerint az áramszolgáltató a Falugazda Kft tartózása miatt kapcsolata ki rövid 
időre az áramellátást. A testület úgy foglalt állást, hogy a felügyelő bizottság tagunkat a 
következő testületi ülésre hívjuk meg, és kérjünk tőle tájékoztatást a kialakult helyzetről, 
illetve keressük meg László János ügyvezető urat és kérjük hogy a következő ülésre ő is 
jöjjön el. 
 
Más észrevétel nem érkezett Janovics István polgármester bezárta az ülést. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
Janovics István          László Ferenc 
polgármester                  jegyző 
 
 
 
 
 
 

 
 


